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To być może przedostatni krok w kierunku ostatecznego zatwierdzenia

projektu nowego stadionu Romy. Dziś odbyło się posiedzenie tzw. usług

konferencyjnych, na którym wydano opinie na temat projektu.

"Usługi konferencyjne obywają się w bardzo konstruktywnej atmosferze, wszystkie

unikalne opinie są pozytywne i harmonizowane są różne obserwacje. Panuje

optymizm, jeśli chodzi o pozytywne zamknięcie usług konferencyjnych. Myślę, że

następne posiedzenie będzie ostatnim", ocenił regionalny komisarz

zagospodarowania terenu, Michele Civita po zakończeniu usług konferencyjnych

dotyczących stadionu Romy, które miały miejsce dziś rano i w których nie

uczestniczyło kierownictwo Giallorossich.

Cztery opinie (rząd, region, gmina i miasto) są korzystne. Biorąc pod uwagę

złożoność dzisiejszego posiedzenia, które musiało przeanalizować różne wymogi,

prawdopodobnym jest, że usługi konferencyjne zakończą się na początku przyszłego

tygodnia. Jednak sygnały, które nadchodzą, są bardzo pozytywne.
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